

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

## JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

**April 3, 2025**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has decided the following leave applications.

### DISMISSED

*Sergeant R.D. Kohlsmith v. His Majesty the King* (Fed.) (Criminal) (By Leave) ([41618](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court Martial Appeal Court of Canada, Number CMAC-643, 2024 CMAC 8, dated November 1, 2024, is dismissed.

---

*Suzanne J. Tremblay v. Royal Bank of Canada* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41505](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030986-244, 2024 QCCA 898, dated July 10, 2024, is dismissed with costs.

---

*Krzysztof Mydria v. Monika Kajko* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41534](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CV-0263, dated September 9, 2024, is dismissed with costs.

---

*Zhi Yong Ma and Superoptionforex Consulting Inc. v. Hong Fang Wu* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41553](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA48650, 2024 BCCA 332, dated September 19, 2024, is dismissed with costs.

---

## JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

**Le 3 avril 2025**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada s'est prononcée sur les demandes d'autorisation suivantes.

### REJETÉES

*Sergent R.D. Kohlsmith c. Sa Majesté le Roi* (Féd.) (Criminelle) (Autorisation) ([41618](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la cour martiale du Canada, numéro CACM-643, 2024 CACM 8, daté du 1 novembre 2024, est rejetée.

---

*Suzanne J. Tremblay c. Banque Royale du Canada* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41505](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030986-244, 2024 QCCA 898, daté du 10 juillet 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Krzysztof Mydria c. Monika Kajko* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41534](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CV-0263, daté du 9 septembre 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Zhi Yong Ma et Superoptionforex Consulting Inc. c. Hong Fang Wu* (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41553](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA48650, 2024 BCCA 332, daté du 19 septembre 2024, est rejetée avec dépens.

---

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[Registry-greffe@scc-csc.ca](mailto:Registry-greffe@scc-csc.ca)

1-844-365-9662